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  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 22.05.2008 

 
 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Băloiu Maria care a fost 

aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.77/2008 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-na Băloiu Maria: 

              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
  Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 20  consilieri (lipseşte  Şerban Ioan-Daniel). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. viceprimar Jitian Simion şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, delegaţi săteşti. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului Secretar Aurel Raţă-BUgnariu  

pentru a prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de  
24.04.2008  şi 30.04.2008.   

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului 
Local din data de 24.04.2008  şi 30.04.2008. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util 
la dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare, le supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
prin introducerea  după punctul 14 a două proiecte de hotărâri: 

-    proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2008. 

-  proiect de hotărâre pentru aprobarea contului de încheiere a 
exerciţiului bugetar pe  anul 2007. 

Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător. 
 

                     Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
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D-na Băloiu Maria: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 

cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare sunt nule de drept.” 

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu : 
„Nu este cazul." 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

                  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.102/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.103/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                 -     d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.104/2008 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

                 -     d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Magaon Jane: 
„Nu prea sunt lămurit cu ce verificăm noi acolo. Consider că această 

hotărâre este hotărâră prin lege. Eu cred că prin lege trebuie ca domnul Nimu, să 
verifice această societate, care, din câte ştiu a cumpărat terenul, deci este proprietară 
pe teren. Nu ştiu dacă mai este necesar să mai aprobăm această hotărâre.” 

 
Dl. Primar Nicolae Schiau: 
„ În hotărârea respectivă de Guvern, este stipulat că din această comisie 

trebuie să facă parte şi un reprezentant al consiliului local, din unitatea administrativ 
teritorială în cadrul căreia se realizează investiţia. În cazul acesta chiar dacă se 
realizează investiţia pe un teren privat,  documentaţia în vederea construirii  acelei 
investiţii, deci autorizaţia de construcţie, se eliberează de către autoritatea locală, de 
aceea am considerat că este necesar ca din cadrul comisiei să facă parte şi un 
reprezentant al Primăriei.”    

 
Dl.Bilei Lucian: 
„Sincer, vreau să se înţeleagă bine despre ce este vorba. Este vorba 

despre un aviz suplimentar pe care trebuie să-l primească orice structură de vânzare 
cu amănuntul care depăşeşte suprafaţa de vânzare de 1.000 mp. 

Noi nu am avut această situaţie în oraş până în acest moment, deoarece 
atunci când s-au autorizat Artima şi Kaufland nu a existat această hotărâre de Guvern, 
deci nu a existat această comisie, care se întruneşte la nivelul Consiliului Judeţean. 

Această comisie, de la nivelul Consiliului Judeţean a apărut în 2006 ca 
urmare a unei hotărâri a acestui consiliu. Noi nu am avut reprezentant în acea comisie 
pentru că nu am avut o hotărâre de consiliu care să numească un reprezentant în 
aceea comisie mare. 

Alături de acest reprezentat al consiliului, vor mai fi şi doi membri ai 
Serviciului Urbanism,  care au atribuţii referitoare la aceste zone unde se amplasează 
acest magazin. Această comisie va da doar un aviz, ce va fi valabil doar la partea de 
autorizare.” 

 
Dl. Magheru Liviu: 
„Este nevoie de asemenea persoane deoarece legiuitorul a gândit în felul 

următor: asemenea spaţii comerciale, cu dimensiuni mai mari, sunt de un impact foarte 
mare într-o zonă  din cadrul unui oraş. Deci au un impact mare în ceea ce priveşte 
arhitectura, au un impact în ceea ce priveşte zona de circulaţie deci trebuie să li se 
acorde o atenţie deosebită. 

Prin această hotărâre noi stabilim că este nevoie de cineva din cadrul 
autorităţii locale, din cadrul urbanismului, care să ne reprezinte acolo şi să nu se 
construiască de aşa natură încât să se afecteze toate aceste principii. Este obligatoriu 
să avem un astfel de reprezentant, pentru că la aproximativ 1000 mp. este o unitate cu 
un impact zonal foarte mare. 
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Nu ştiu dacă s-a ţinut cont de toate acestea când s-a început construcţia 
acestei investiţii, pentru a nu se ajunge o strangulare a circulaţiei, pentru că toate 
aceste aspecte trebuie studiate pe un Plan Zonal. 

Reprezentanţii noştri, atunci când vor da un asemenea aviz vor trebui să 
prevadă toate aceste aspecte negative, ce se pot ivi.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 

a hotărârii pe ansamblu.  
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare 
aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin Hotărârea 
Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea buletinelor de vot privind 
numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia socio-
economică de examinare şi avizare a implantării structurilor de vânzare cu amănuntul 
cu suprafaţă mare, pentru documentaţia „Magazin LIDL”,situat în municipiul 
Hunedoara, B-dul Traian, nr.5, a constatat următoarele: 
 
                                    d-nul Nimu Ioan 18 voturi”pentru”   
    şi d-nul Gyorfi Jeno – 1 vot ”pentru”   

În urma acestor rezultate reprezentantul Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia socio-economică de examinare şi avizare a implantării 
structurilor de vânzare cu amănuntul cu suprafaţă mare, pentru documentaţia 
„Magazin LIDL”,situat în municipiul Hunedoara, B-dul Traian, nr.5, este: d-nul Nimu 
Ioan -  şef Birou investiţii. 

Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.105/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl.  Artean Mircea Ioan: 
„Aş propune, ca din cadrul acestei comisii să facă parte şi domnul 

Director de la Grădina Zoologică. Nu ştiu dacă este legal, există o incompatibilitate în 
acest sens? Mă gândesc că cooptarea dânsului în această comisie ar fi de folos 
pentru proiectul respectiv.” 

 
D-ra Ricea Suzana: 
„Vor fi efectuate raportări lunare, nu ştiu dânsul în ce măsură poate să 

facă acest lucru.” 
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Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Domnul director este mai mult pe partea practică, aici este vorba mai 

mult de raportările ce trebuie făcute pe proiect, de aceea am nominalizat persoane din 
acest compartiment. Nu există o incompatibilitate.” 

 
Se supune la vot amendamentul făcut de d-nul consilier Artean Mircea 

Ioan: 10 voturi „pentru”- amendamentul nu a întrunit cvorumul legal. 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 

a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare 
aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin Hotărârea 
Consiliului local nr.129/2004, Procedând la numărarea buletinelor de vot privind 
modificarea art.4 din Hotărârea Consiliului local nr. 165/2007, în vederea numirii 
echipei pentru managementul proiectului, a constatat următoarele: 
 
1.Liliana Lascău – consilier  – Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională – responsabil 
cu implementarea activităţilor proiectului 20 voturi”pentru”   
2.Ioan Nimu – şef Birou Investiţii – responsabil tehnic în cadrul proiectului 20 
voturi”pentru”   
3.Anca Todiraş – consilier juridic – Compartiment Intern Specializat Achiziţii Publice – 
responsabil achiziţii publice în cadrul proiectului 20 voturi”pentru”   
4.Daniela Căpâlnă – Director Economic – responsabil cu certificarea cheltuielilor şi 
efectuarea plăţilor din cadrul proiectului 20 voturi”pentru”   
5.Capotă Florin Nicolae – referent - Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională 18 
voturi”pentru”   
          şi domnul consilier local Gyorfi Jeno – 2 voturi „pentru”. 
 
                   În urma acestor rezultate art.4 din Hotărârea Consiliului local nr. 165/2007,  
va avea următorul conţinut: 
          „ Art.4 -  Numeşte echipa pentru managementul proiectului după cum urmează: 

1.Liliana Lascău – consilier  – Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională – 
responsabil cu implementarea activităţilor proiectului; 
2.Ioan Nimu – şef Birou Investiţii – responsabil tehnic în cadrul proiectului;  
3.Anca Todiraş – consilier juridic – Compartiment Intern Specializat Achiziţii Publice – 
responsabil achiziţii publice în cadrul proiectului; 
4.Daniela Căpâlnă – Director Economic – responsabil cu certificarea cheltuielilor şi 
efectuarea plăţilor din cadrul proiectului ; 
5.Capotă Florin Nicolae – referent - Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională „ 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.106/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 



 6 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

                 -    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.107/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -     d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.108/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie)  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

                 -     d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl.  Magheru Liviu: 
„Am analizat PUD-urile , la punctul 2 nu am nici o problemă de ridicat, 

dar la celelalte două puncte doresc să fac câteva remarci, pe care le fac în nume 
personal. 

La primul punct, PUD, este vorba de spaţii comerciale  şi locuinţe 
colective care se doresc să fie amplasate lângă zona Tiffany, - proiect cu un impact 
deosebit, important, este o suprafaţă construită foarte mare. 

Cu această ocazie nu facem altceva decât să asistăm la expansiunea 
oraşului înspre zona industrială OE2. noi trebuie să tratăm această zonă cu foarte 
mare responsabilitate, deoarece acolo ar trebui să facem nişte zone verzi, perdele 
verzi, noi plantări de arbori care să protejeze oraşul. Ar trebui să tratăm această zonă 
la un plan mai mare, PUD-ul a tratat strict parcela respectivă şi nu s-au făcut referiri la 
altceva în zonă. 

Eu nu am nimic împotrivă, dar spun că este vorba de zona de intrare în 
oraş şi ar trebui să avem foarte mare grijă, noi tratăm totul la nivelul unui PUD, iar 
această zonă este foarte mare şi cred că ar trebui tratată uniform. 



 7 

Biroul de urbanism ar trebui să aibă foarte mare grijă fiindcă de modul 
cum se amplasează aceste PUD-uri şi de modul în care arată fiecare se va ajunge la 
aspectul oraşului în aceea zonă. Repet, acest spaţiu este chiar la intrarea în oraş. 

Deci, trebuie să nu acceptăm orice în zona respectivă, trebuie să vedem 
regimul de înălţime, modul de construire, nu să vedem doar un singur PUD, pentru o 
asemenea investiţie. 

A doua problemă, se referă la PUD-ul de la art.3, care este situat în zona 
Cinematografului Modern. Aici, trebuie să avem în vedere, părerea mea,  trebuie găsit 
ceva, ca Planul General de acolo să  îmbine armonios zona de intrare la Biserică cu 
zona de spaţii comerciale  din jur. 

Nu trebuie să uităm că acolo, a mai fost aprobat un PUD, care nu 
figurează pe planul general, nu ştim cum se va încadra şi acel PUD în plan. Deci zona 
ar trebui, de asemenea natură analizată încât să nu ne trezim că acolo se va face o 
îngrămădire de spaţii. 

Trebuie, deci analizat foarte bine şi acest PUD. Trebuie să existe un plan 
general, pot spune zonal, care să cuprindă şi celălalt PUD deja aprobat deci trebuie 
tratată toată zona, care să cuprindă şi zona bisericii. Trebuie să se aibă în vedere 
parcările, zonele de circulaţie, tot. Aş recomanda ca PUD-ul respectiv să-l amânăm 
până când vom analiza tot ce înseamnă zona respectivă, cu toate PUD-urile. 

Noi trebuie să analizăm unitar zona să arate cum trebuie.” 
 
Dl. Răducea Ionel: 
„Aş dori şi eu să menţionez şi să atrag atenţia colegilor pentru a evita să 

analizăm fracţionat PUD-urile fiindcă în fotografii arată bine, iar în realitate se naşte 
altceva. 

Doresc să mai fac menţiunea că în zonă sunt câteva spaţii verzi, iar din 
ceea ce am discutat cu domul Bilei, la şedinţa de comisie,  ordonanţa nu s-a schimbat. 

Domnul Bilei mi-a motivat aceste lucruri prin faptul că  va fi amendată 
această lege. 

Şi eu sunt de părere că aceste PUD-uri ar trebui să fie amânate, deci şi 
eu susţin aceleaşi observaţii pe care le-a făcut d-nul Magheru Liviu şi propun, ca 
amendament, amânarea acestui art.3.” 

 
Dl. Buzea Gheorghe: 
„În comisie am dezbătut cele  trei puncte şi pot spune că am fost de 

acord să construim locuinţe şi orice obiective care duc la mobilarea cât mai plăcută a 
spaţiilor şi a terenurilor din municipiul Hunedoara. 

Dar, susţin şi eu faptul că este nevoie de a se cere un PUZ, deci un  plan 
zonal, care să cuprindă toate obiectivele şi PUD-urile din aceea zonă, pentru a se 
analiza întreg impactul asupra întregii zone. 

În ceea ce priveşte punctul 2, vroiam o lămurire: de ce la construcţia de 
pe strada Moldovei s-a impus renunţarea la acoperişul de tip şarpantă, cum a fost 
solicitată în cererea investitorului. Care au fost criteriile de impunere a acestei 
renunţări la acoperiş tip şarpantă.” 
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Dl. Bilei Lucian: 
„A fost unul din punctele pe care le-am discutat în cadrul comisiei de 

urbanism,  efectiv, acel desen, pe care nu l-am prezentat aici, avea o arhitectură foarte 
ciudată, ca un turn. Comisia de urbanism a ajuns la concluzia că nu arată bine acel 
acoperiş. 

 S-a considerat că această clădire, are o formă geometrică asociată prin 
compunerea unui dreptunghi cu o jumătate de cerc. Deci aceste turnuleţe nu cădeau 
bine acolo. ” 

 
Se supune la vot amendamentul făcut de d-nii consilieri Magheru Liviu şi 

Răducea Ionel, pentru eliminarea art.3 din cadrul hotărârii şi dezbaterea acestui punct 
într-o altă şedinţă de consiliu doar în urma analizării unui PUZ:   18 voturi „pentru” - şi 
2 „abţineri” (Dan Ioan şi Popa Mircea Marcel) -  amendamentul a întrunit cvorumul 
legal. Nu se mai supune la vot art.3 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Art.3 (fost art.4) - se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.109/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

                 -     d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl.  Magaon Jane : 
„Aş dori să menţionez faptul că a rămas singurul complex, singura clădire 

de pe B-dul G. Enescu care nu s-a extins. Referitor la această vânzare, spun că nu 
sunt de acord. Să rămână clădirea aşa cum a fost construită. Dacă vom acorda acum 
această facilitate, toate celelalte vor solicita şi ele vânzarea acelor spaţii din faţa lor. 
Astfel vom strica tot aspectul clădirilor din zonă. 

Eu propun să fie scoasă din cadrul art.1, litera „a”. Prin vânzare se va 
crea un precedent.” 

 
Se supune la vot amendamentul făcut de d-nul consilier  Magaon Jane, 

pentru eliminarea din art.1 a punctului a din cadrul hotărârii:10 voturi „pentru” (Boinagiu 
Maria, Popa Mircea Marcel, Bar Sorin, Mureşan Gheorghe, Gyorfi Jeno, Magaon Jane, 
Pop Cristian, Răceanu Viorel, Răducea Ionel, Răscolean Pavel) – 7 „împotrivă” (Băloiu 
Maria, Dan Ioan, Buzea Gheorghe, Artean Mircea Ioan, Demeter Ilie, Magheru Liviu şi 
Zuberecz Richard) şi 3 „abţineri” (Cîrlan Virgiliu, Chiş Şerban Ana Aurelia şi Ferenczi 
Istvan) -  amendamentul nu a întrunit cvorumul legal. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1, lit. „a” – 9 voturi „pentru” (Artean Mircea Ioan, Demeter Ilie, Cîrlan 

Virgiliu, Chiş Şerban Ana Aurelia,  Zuberecz Richard, Ferenczi Istvan, Buzea 
Gheorghe, Dan Ioan şi Băloiu Maria), deci punctul „a” nu a fost aprobat. 

 
Art.1, lit. „b” – se aprobă în unanimitate şi art.1 va conţine doar acest 

punct. 
Art. 2 (care  a survenit modificările de rigoare prin eliminarea  punctului 

„a”) - se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare 
aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin Hotărârea 
Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea buletinelor de vot privind 
numirea comisiei în vederea aprobării vânzării prin licitaţie publică  a unor  terenuri 
situate în municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 
1.Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru”   
2.Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi”pentru”   
3.Căpâlna Daniela – director economic – membru 20 voturi”pentru”  
4.Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru 20 voturi”pentru”   
5.Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru  19 voturi”pentru”   
 şi 1 vot „pentru” Gyorfi Jeno 
 

În urma acestor rezultate comisia în vederea aprobării vânzării prin 
licitaţie publică  a unor  terenuri situate în municipiul Hunedoara, este următoarea: 

  1.Schiau Nicolae – primar – preşedinte; 
  2.Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
  3.Căpâlna Daniela – director economic – membru; 
  4.Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru; 

                     5.Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare 
aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin Hotărârea 
Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea buletinelor de vot privind 
numirea comisiei cu membri de rezervă în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor  terenuri situate în  municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

1.Jitian Simion – viceprimar – preşedinte de rezervă 20 voturi”pentru”   
2.Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă 20 voturi”pentru”   
3.Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă 20 voturi”pentru”   
4.Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C – membru de rezervă 18 voturi”pentru”   
5.Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă 19 voturi”pentru”   

       şi 3 voturi  „pentru” Gyorfi Jeno 
 

În urma acestor rezultate comisia în vederea aprobării vânzării prin 
licitaţie publică  a unor  terenuri destinate construirii de locuinţe, situate în str. Carol 
Davilla  municipiul Hunedoara, este următoarea: 

  1.Jitian Simion – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
  2.Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă;         

3.Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă 
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   4.Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C – membru de rezervă; 
                      5.Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă 
 

Art.4, 5 şi 6 - se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.110/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie). 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

                 -    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl.  Magheru Liviu : 
„Eu vreau să fac o remarcă, ştiu că este târzie, dar totuşi, vreau să o fac. 

Aceste PT sunt cele mai urâte zone, de care toţi proiectanţii se feresc atunci când 
trebuie să ia o decizie. 

Aceste Puncte Termice, de la început trebuia să fie analizate, pentru a se 
vedea dacă mai trebuie să se menţină în picioare sau nu. Pentru că în locul acestora 
se puteau construi alte obiective importante, care aveau sigur o altă imagine.  

Biroul Urbanism trebuia să aibă în vedere aceste situaţii, să verifice 
fiecare PT în parte să facă situaţii. Este doar o observaţie. Trebuiau analizate mai 
serios aceste PT-uri.” 

 
Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Mulţi dintre cei care le-au cumpărat le-au dărâmat şi au refăcut  altceva, 

sau multe dintre aceste PT-uri au fost modernizate. Al doile-a PUD tot un PT a fost.” 
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare aprobată prin 
Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin Hotărârea Consiliului local 
nr.129/2004,  procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea comisiei în 
vederea aprobării vânzării prin licitaţie publică  a punctului termic nr. 3 – dezafectat, 
situat în municipiul Hunedoara, str. Rândunicii, aflat în  proprietatea privată a 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

 1.Nicolae Schiau  - primar – preşedinte 20 voturi”pentru”   
 2.Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi”pentru”   
 3.Daniela Căpâlnă  -  director economic – membru 20voturi”pentru 
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 4.Lucian Bilei– şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în   
construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru”  

 5.Mirabela Berar – consilier juridic – membru 19 voturi”pentru”   
        şi 1 vot ”pentru”  Gyorfi Jeno. 
 

                   În urma acestor rezultate comisia în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a punctului termic nr. 3 – dezafectat, situat în municipiul Hunedoara, str. 
Rândunicii, aflat în  proprietatea privată a municipiului Hunedoara, este următoarea: 
 

 1.Nicolae Schiau  - primar – preşedinte; 
 2.Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
 3.Daniela Căpâlnă  -  director economic – membru; 
 4.Lucian Bilei– şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcţii şi cadastru – membru; 
 5.Mirabela Berar – consilier juridic – membru; 

 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.111/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
  „La acest punct avem un proiect privind aprobarea unui schimb imobiliar, 
este vorba de o solicitare adresată Consiliului Local de către domnul Toma Gabriel 
Cosmin, care ne propune un schimb imobiliar între două apartamente situate în  
acelaşi bloc, Blocul C11, de pe Mihai Viteazu nr.7A, deci lângă Piaţa Dunărea. 

Noi suntem proprietarii unui apartament situat la parterul acelui bloc, în 
care a funcţionat Reprezentanţa Uzinelor Mecanice CUGIR, această persoană este 
chiriaş în acest spaţiu şi ar dori să ne ofere în schimb un alt apartament situat în 
acelaşi bloc, pe scara cealaltă la etajul 1. 

La cerere au fost anexate rapoarte de evaluare pentru cele două 
apartamente, cel din proprietatea domnului Toma a fost evaluat la suma de 47.268 lei, 
iar cel deţinut de noi la suma de 38.955 lei. Din punct de vedere al evaluării este un 
schimb favorabil pentru noi. Din fotografiile ataşate acestor rapoarte de evaluare se 
deduce faptul că starea fizică a acestor apartamente este diferită, cel oferit nouă este 
mult superioară. 

Eu consider că este oportun şi prin aceasta eu consider că îl încurajăm şi 
pe acest investitor care ar dori ca acolo să-şi amenajeze un spaţiu comercial, iar noi 
câştigăm un apartament bun, pe care putem să-l repartizăm unei familii.” 

 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl.  Popa Mircea Marcel: 
„Am ascultat ce a spus domnul primar, dar nu prea înţeleg care este 

beneficiul primăriei la afacerea aceasta. 
Noi dăm un apartament la parter, nu putem găsi şi alţi investitori care să-l 

cumpere la un preţ destul de bun pentru noi, fiindcă are vad comercial. În schimb, 
primim un apartament la etj.1. 

Cu cel de la etajul 1 ce putem face?”   
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Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Putem face exact acelaşi lucru: să-l dăm unei familii. Problema este că 

gradul de degradare a acestui apartament deţinut de noi este mult mai mare şi 
necesarul investiţiilor pentru reabilitarea lui este mai mare decât în cazul celuilalt.” 

 
Dl.  Popa Mircea Marcel: 
„Eu nu sunt de acord cu acest proiect de hotărâre. Eu vreau să nu îl 

vindem. Vreau să fac următorul amendament: nu sunt de acord cu acest schimb.” 
 
Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Domnule consilier, ce fel de amendament este acesta, aici este clar o 

opţiune. Nu este nici un fel de amendament. 
Domnule consilier, sunt de acord cu dvs., dar nu veniţi cu o schimbare, 

dvs. veniţi practic cu varianta răspunsului negativ pentru ceea ce înseamnă practic 
obiectul acestui proiect. Dreptul dvs. este să spuneţi nu, nu sunt de acord, dar prin 
vot.” 

Dl.  Popa Mircea Marcel: 
„Exact aşa au făcut şi colegii mei la celelalte proiecte. Nu au fost de 

acord.” 
Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Dar aici este un „nu” pe obiectul acestei hotărâri. Acest „nu” îl puteţi 

exprima prin vot.” 
 
Dl.  Răceanu Viorel: 
„Ar mai fi ceva de spus, este vorba de o părere personală. Acel 

apartament  este într-un  bloc cu confort redus. Acolo se făceau garanţii  de că către 
cei de la Cugir la maşini de spălat. Daţi-mi voie să fac următoarea propunere: să 
respingem acest proiect de hotărâre, să vedem dacă primăria, asociaţiile de locatari, 
Apa Prod, Electrica, Poliţia, societăţi sau instituţii, nu cumva mai au nevoie de acest 
spaţiu. Ar trebui să vedem dacă nu cumva mai are nevoie de un spaţiu cei de la Piaţă 
fiindcă este vorba de un apartament la parter. 

Eu ştiu că interesul cetăţeanului este că vrea să facă ceva acolo, dar 
trebuie să vedem dacă nu avem noi cumva nevoie de acest spaţiu. 

Ar trebui să ne oprim şi să verificăm, să vedem dacă avem nevoie de 
acest spaţiu. Dacă nu este nevoie de acest spaţiu atunci putem face schimbul. Propun 
un amendament, pentru a se amâna acest proiect de hotărâre, să sondăm piaţa să 
vedem dacă nu cumva cineva are nevoie de acest spaţiu. Pentru a putea să verificăm 
şi să analizăm situaţia.” 

Dl.  Demeter Ilie: 
„Diferenţa de preţ o plăteşte cineva?” 
Dl.  Primar Nicolae Schiau: 
„Nu, este vorba despre un schimb imobiliar.” 
Se supune al vot amendamentul făcut de d-nii consilieri  Popa Mircea 

Marcel şi Răceanu Viorel, pentru respingerea acestui proiect de hotărâre:   7 voturi 
„pentru” (Popa Mircea Marcel, Bar Sorin, Magaon Jane, Pop Cristian, Răceanu Viorel, 
Răducea Ionel, Zuberecz Richard) – 8 „împotrivă” ( Mureşan Gheorghe, Artean Mircea 
Ioan, Cîrlan Virgiliu, Ferenczi Istvan, Chiş Şerban Ana Aurelia, Magheru Liviu, Dan 
Ioan, Băloiu Maria) şi 5 „abţineri” (Buzea Gheorghe, Boiangiu Maria, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Răscolean Pavel) -  amendamentul nu a întrunit cvorumul legal. 
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Titlul hotărârii: 6 voturi „împotrivă” (Popa Mircea Marcel, Bar Sorin, 

Magaon Jane, Răceanu Viorel, Răducea Ionel, Zuberecz Richard), 6 „abţineri” (Buzea 
Gheorghe, Boinagiu Maria, Demeter Ilie, Pop Cristian, Răscolean Pavel şi Gyorfi 
Jeno), şi 8 voturi „pentru” – titlul a fost respins. 

 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 
din numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
  „Doresc să fac o completare a anexei care face parte din proiectul de 
hotărâre, fiindcă ne-a fost adresată încă o solicitare după ce am întocmit proiectul de 
hotărâre. 

Vor fi deci 3 solicitări în loc de 2, anexa se va completa cu Vlad Vergil 
Cosmin şi Amarei Lia Daniela, cu domiciliul în Ghelari, Str. Rusca nr.60 şi Str. 
Minerului nr.10/14, pentru un teren situat pe str. Vânătorului nr.4A, 250 mp, CF 4665 – 
Hunedoara nr. top 2608-2609/14/2/53/5 şi 2608-2609/14/2/54/1/5 şi este  aferent casei 
proprietatea dânşilor. Propun să apară în anexă şi această poziţie a treia. Este vorba 
tot de persoane care sunt proprietarii construcţiilor şi cărora li se propune a se atribui 
terenurile aferente construcţiilor prin Ordinul Prefectului.” 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.112/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -     d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.113/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
                   -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
-     d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
DL. Magheru  Liviu: 
„Acest proiect de hotărâre, această hotărâre, ar trebui să nu treacă 

neobservată. Dacă Primăria Municipiului Hunedoara va reuşi să realizeze un 
asemenea proiect în zona respectivă va fi o realizare extraordinară. 
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Ar trebui să fie o mândrie şi a noastră, nu ştiu dacă vom reuşi să facem 
rost de toţi banii necesari, dar putem transforma zona într-un adevărat parc al 
Hunedoarei. Este un lucru deosebit, iar dacă se realiza acest proiect avem sigur cu ce 
să ne mândrim.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.114/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-26 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.115/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

„Proiectul de hotărâre propus  spre aprobare se întemeiază legal pe 
prevederile Legii nr.273/2006 privind finanţele publice locale cu modificările şi 
completările ulterioare, ale Legii bugetului de stat pe anul 2008 nr.388/2007, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

Bugetul aprobat la începutul anului 2007 pentru municipiul Hunedoara a 
fost de 72.311.000 lei, iar ca urmare a rectificărilor repetate necesare pentru 
desfăşurarea activităţilor în decembrie 2007 s-a ajuns la un nivel al creditelor bugetare 
alocate de 83.836.500 lei, din care s-au realizat 70.094.439 lei. 

Am încercat să fac o statistică  referitoare la sumele alocate, aş dori să o 
dau citire: 

- pentru Cap. Învăţământ , din total buget local am acordat 46,02% , 
suma de 32.260.533 lei 

- pentru Cap. Locuinţe, sericii şi dezvoltare  publică 16%  
- pentru Cap. Autorităţi publică 8,7%  
- pentru Cap. Asigurări şi asistenţă socială  8.34%”  

 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.116/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                     Punctul 17 – DIVERSE 
 

D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Domnilor consilieri, am rugămintea să predaţi telefoanele, încărcătoarele 

acestora, legitimaţiile şi insignele. 
De asemenea, trebuie să mai predaţi declaraţiile de avere şi declaraţiile 

de interese. 
Domnilor consilieri, am fost solicitaţi să trimitem la Bucureşti, rapoartele 

dvs. de activitate pe toată perioada mandatului, respectiv 2004-2007, inclusiv. Vă rog 
să le depuneţi la serviciul nostru de specialitate. 

Aceste rapoarte de activitate ne-au fost solicitate de către Institutul 
Naţional de Politici Publice.” 
 

D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Vă solicităm să predaţi telefoanele pentru că avem nevoie de câteva 

pentru secţiile de votare, unde nu avem telefonie fixă. Menţionez că nu vom folosi 
cartela  pe care aţi folosit-o dvs. 

Având în vedere că este ultima şedinţă de consiliu, vreau să mulţumesc 
tuturor consilierilor pentru colaborarea pe care am avut-o în aceşti 4 ani. 

 Sperăm ca de luna viitoare să ne reîntâlnim aici cât mai mulţi  dintre cei 
care suntem prezenţi în această sală, fiindcă eu consider că a fost un mandat bun 
pentru oraş, pentru comunitate. 

Toate lucrările consiliului au fost constructive, nu au fost formate grupuri 
sau tabere care să-şi deruleze o luptă absurdă politică. Ţin să remarc această 
colaborare  şi afirm că Hunedoara a avut de câştigat. 

Vă mulţumesc  mult, încă o dată, pentru colaborare!  ” 
 
  
D-na Băloiu  Maria: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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 R O M Â N I A 

JUDETUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 22.05.2008 
 
 
Punctul 1 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  
consecutive în ultimele 60 de luni. 
 Hotărârea Consiliului Local nr.102/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 2 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri. 
Hotărârea Consiliului Local nr.103/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 3 al ordinii de zi proiect de hotărâre  modificarea  şi completarea Hotărârii 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.203/2007  privind aprobarea trecerii din 
domeniul public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara a  unor spaţii  situate în incinta fostei Policlinici cu Plată, str. Nicolae 
Bălcescu, nr.1, precum şi vânzarea acestor spaţii prin licitaţie publică. 
Hotărârea Consiliului Local nr.104/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 4 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind numirea reprezentantului 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia socio-economică de examinare 
şi avizare a implantării structurilor de vânzare cu amănuntul cu suprafaţă mare, pentru 
documentaţia „Magazin LIDL”, situat în municipiul Hunedoara, B-dul Traian, nr.5. 
Hotărârea Consiliului Local nr.105/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 5 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 165/2007 privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate şi a cofinanţării proiectului de investiţii “Modernizare Grădina Zoologică 
Hunedoara” în vederea obţinerii unei finanţări de la bugetul de stat în cadrul 
programelor multianuale prioritare de mediu şi gospodărire a apelor. 
Hotărârea Consiliului Local nr.106/2008 – în unanimitate  
 
 
Punctul 6 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate 
şi a  sumelor necesare pentru repararea şi amenajarea  imobilului situat în municipiul 
Hunedoara, str. Ştefan cel Mare nr.5, aferent  Unităţii de Asistenţă Medico - Socială 
Hunedoara 
Hotărârea Consiliului Local nr.107/2008 – în unanimitate  
 
 
 Punctul 7 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea identificării  unor  
terenuri, precum şi aprobarea înregistrării acestora  în  Cartea Funciară, din 
proprietatea  Statului Român  în proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.108/2008 – în unanimitate  
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 Punctul 8 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaţie publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea Consiliului Local nr.109/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 9 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie 
publică  a punctului termic nr. 3 – dezafectat, situat în municipiul Hunedoara, str. 
Rândunicii, aflat în  proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.110/2008 – în unanimitate  

 
 
Punctul 10 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie 
publică  a punctului termic nr. 3 – dezafectat, situat în municipiul Hunedoara, str. 
Rândunicii, aflat în  proprietatea privată a municipiului Hunedoara.  
Hotărârea Consiliului Local nr.111/2008 – în unanimitate  
 
 Punctul 11 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb imobiliar. 
Hotărârea Consiliului Local nu a fost adoptată 
 
 Punctul 12 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului   Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor.  
Hotărârea Consiliului Local nr.112/2008 – în unanimitate  
 
 Punctul 13 al ordinii de zi proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea art.2 
din Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.92/2008 privind aprobarea 
vânzării prin licitaţie publică  a punctului termic – stadion – dezafectat, situat în 
municipiul Hunedoara, b-dul Dacia, aflat în  proprietatea privată a municipiului 
Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.113/2008 – în unanimitate  

 
Punctul 14 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate şi a indicatorilor tehnici –economici pentru obiectivul “Centru Social 
Multifuncţional pentru Persoane Vârstnice”, aprobarea proiectului “Centru Social 
Multifuncţional pentru Persoane Vârstnice” în cadrul Programului Operaţional 
Regional, precum şi a cheltuielilor legate de proiect. 
Hotărârea Consiliului Local nr.114/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 15 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului local al 
Municipiului Hunedoara pe anul 2008 
Hotărârea Consiliului Local nr.115/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 16 al ordinii de zi proiect de hotărâre privind pentru aprobarea contului de 
încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 2007 
Hotărârea Consiliului Local nr.116/2008 – în unanimitate  

 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 
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PROCES-VERBAL 
 
 
 
 
 
 

Astăzi 27.05.2008, am procedat la afişarea la sediul Consiliului local al 
municipiului Hunedoara a minutei şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara  din data de 22.05.2008. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 
 

 
 
 
 

 
                                                                                                       

 
 
 
 

 
 

                                      
 
 
 

 
 

 
 
 

 


